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NOVICE IZ SEKTORJEV IN ODDELKOV

Razvoj in vzdrževanje:
Jože Podpeskar

Marketinška dejavnost:

Po srečno preživetih praznikih bomo spet bordali 9.-10. 1. 1999 na 
Mariborskem poligonu.

Žarko Petrovčič

Splošno kadrovsko področje:

Pri plači bomo vsi zaposleni prejeli Pravilnik o izvajanju obiska na 
domu v času zadržanosti od dela in zadrževanju izplačevanja 
nadomestila za čas bolniške odsotnosti.

Iz vsebine pravilnika je razvidno, da bo ponovno uvedena kontrola 
upravičenosti bolniške odsotnosti, vendar le za “specifične 
primere.”

Franc Anžin

Računovodstvo in finance:

Od 1.1.1999 smo vsi delavci Tosame 24 ur dnevno kolektivno 
nezgodno zavarovani. To pomeni, da v primeru nezgode, katere 
posledica je večdnevna bolniška odsotnost, dobimo dnevno 
odškodnino 500 SIT, če je posledica nezgode trajna invalidnost 
znaša odškodnina do 2 mio SIT (za 100 %-no invalidnost!), če pa 
je posledica nezgode smrt, je odškodnina 1 mio SIT. Cena tega 
zavarovanja bo vidna že na decemberski plačilni kuverti, ki jo 
bomo dobili 13. 1. 1999, kjer bo znesek 207,70 SIT pod postavko 
728 predstavljal lastni prispevek delavcev k temu zavarovanju (50 
% krijemo delavci, preostalo polovico pa Tosama). Pa vseeno 
pazimo, da se nam ne bi pripetila kakšna nezgoda, saj navedeni 
zneski gotovo niso prava zamenjava za zdravje oz. naša življenja!

Marjan Mlakar

Področje prodaje in nabave:

V letu 1998 smo dosegli realizacijo prodaje v višini 
3.898.557.139,00 SIT. Od tega je bilo realizirano v Sloveniji 63,6 
% (2.480.222.242,00 SIT), na področju bivše Jugoslavije 18,6 % 
(725.955.897,00 SIT) ter ostali izvoz 17,8 % (692.379.000,00 
SIT). Največji promet smo dosegli preko komercialnega

predstavnika g. Drolc Ivana - 21,6 % in izven preko g. Prstec 
Stjepana - 9,8 % od celotne prodaje.

Franc Gornik

Skladiščno transportna dejavnost:

Že v prvem delovnem tednu Novega leta nam je v skladišču zatajil 
vozni park, saj so bili v okvari kar trije viličarji. Iztrošenost in 
EMŠO tudi pri njih naredita svoje.

Nada Korošec

Proizvodnja:

Ugotavlja se, da projekt za zmanjšanje bolniške odsotnosti poteka 
prepočasi in da so rezultati skromni. Zato je prav, da vas na začetku 
leta spomnimo na ta projekt, katerega namen je, da zboljša 
gospodarsko stanje v družbi in poveča našo uspešnost, kar je pogoj 
za nadaljno rast plač. Eden izmed glavnih ciljev projekta je 
izboljšanje medsebojnih odnosov. Dajmo, potrudimo se malo in 
storimo nekaj, da bodo naši odnosi s sodelavci in z vodji prijaznejši 
in odkritejši, ker bomo s tem dosegli, da se bomo bolje počutili na 
delovnem mestu in v delovni sredini, kateri pripadamo.

Janez Leskovec

Tkalnice:
Marjan Svetlin

Sanitetna konfekcija:
Oton Križman

Konfekcija:

Proizvodnja v konfekciji je potekala v znamenju slabe oskrbe 
surovin, zaradi tega je bilo potrebno koristiti lanski dopust 
Proizvodnja vlaknovin po termičnem postopku je obratovala v treh 
izmenah. Izdelano je bilo tudi preko 200.000 m2 vlaknovine za 
izvoz.

Marjan Orehek

Mikalnica:
Vinko Svetlin



Belilnica: posledico dvojno delo ter večjo možnost napak.

Milan Drčar

PIOH

V oddelku PIOH poteka proizvodnja po operativnem planu. Na 
liniji W+D smo pričeli z izdelavo vložkov VIVLA po 10 kosov.

Franc Cerar

Področje kakovosti:

Tehnologa kakovosti sta preverjala in ažurirala specifikacije za 
proizvode iz vlaknovine. Vhodna kontrola pa se je v prvih dneh po 
inventuri ubadala s težavami prevzemanja in sproščanja materialov 
brez računalniške evidence, ki je v nasprotju s pravili in ima za

Antonija Videnšek

Organizacija in informatika:

V prvem polletju letošnjega leta bo glavnina dela na področju 
informatike usmeijena v uvedbo nove programske opreme za 
podporo poslovanja na prodajnem in finančnem področju. 
Obstoječi programi so v uporabi deveto leto, kar je za 
informacijsko tehnologijo dolga doba. V preteklih letih je bilo na 
teh programih zaradi zahtev poslovanja izvedenih kar precej 
dograditev in prilagoditev. Spremembe, ki jih v poslovanje prinaša 
zakon o davku na dodano vrednost in problematično računanje 
datumov po letu 2000 pa so žal tako veliki problemi, da bi bilo 
neracionalno predelovati obstoječe programe.

Olga Resnik

Vodstvo družbe:

Ker moje sporočilo za prvi letošnji izvod tedenskih novic ni prispelo v redakcijo, ga ponavljam tokrat: Mlado leto začenjamo z odličnim 
zaključkom starega, saj je bila prodaja v decembru nadpovprečno visoka. Zato z optimizmom naprej: če bo vsak od nas izpolnil tisto, za kar je 
zadolžen, nam ne more spodleteti. Ampak res vsakdo.

Janko Velkavrh

Sindikat:

Danica Avbelj

Tehnična obdelava: SKS Naklada: 450 izvodov


